

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN**  
**TARIKH: 7 MAC 2015 (SABTU)**

<b>Bil</b>	<b>Tajuk</b>	<b>Akhbar</b>
1	Malaysia kini berada di fasa akhir Monsun Timur Laut	Harian Metro
2	RHB Islamic, MTDC bantu PKS teknologi	Utusan Malaysia
3	RHB Islamic, MTDC urus dana RM150j	Berita Harian
4	Bioalpha mahu masuki pasaran AS, Eropah	Utusan Malaysia
5	MTDC, RHB Islamic bekerjasama dalam pembiayaan PKS berasaskan teknologi bumiputera	Bernamea.com
6	MTDC sees opportunity to provide funding for Sarawakian tech firms	Borneo Post Online

**KERATAN AKHABAR TEMPATAN  
HARIAN METRO (SETEMPAT) : MUKA SURAT 46  
TARIKH: 7 MAC 2015 (SABTU)**

**Kuala Lumpur**

**Malaysia kini berada di fasa  
akhir Monsun Timur Laut**

Kebanyakan kawasan utara Pantai Barat Semenanjung pada masa ini kurang menerima hujan dalam tempoh yang panjang kerana Malaysia kini berada di fasa akhir Monsun Timur Laut yang dijangkakan berakhir menjelang akhir bulan ini.

**Ketua Pengarah Jabatan Meteorologi Malaysia (Met-Malaysia) Datuk Che Gayah Ismail** berkata, keadaan itu menyebabkan keadaan cuaca agak panas dan kering.

“Bagaimanapun cuaca panas dan kering ini bukanlah sesuatu yang luar biasa memandangkan suhu yang direkodkan di kebanyakan stesen pencerapan Met-Malaysia menunjukkan ianya masih berada dalam julat normal,” katanya.

Menurutnya keadaan cuaca di seluruh negara pada minggu depan, diramalkan tidak berubah dengan hujan dan ribut petir di satu dua tempat di negeri Pantai Barat Semenanjung, seluruh Sarawak dan seluruh Sabah pada waktu lewat petang dan senja.

Katanya, keadaan itu kadangkala diramalkan berlanjutan hingga ke waktu malam dan jangkaan hujan sepanjang bulan ini di kawasan Semenanjung pula adalah pada paras purata dengan jumlah hujan sehingga 300mm hampir di semua kawasan.



# RHB Islamic, MTDC bantu PKS teknologi

Oleh NABILA YASMIN RAZIB  
ekonomi@utusan.com.my

■ KUALA LUMPUR 6 MAC

RHB Islamic Bank (RHB Islamic) dan Perbadanan Pembangunan Teknologi Malaysia (MTDC) menandatangani perjanjian usahasama bagi menyediakan pembiayaan kepada syarikat bumiputera yang berteraskan teknologi di bawah Dana Pengembangan Perniagaan Bumiputera (BEF).

Timbalan Pengarah Urusan RHB Banking Group, Datuk Khairussaleh Ramli berkata, menerusi perjanjian berkenaan, RHB Islamic akan menjadi penjaga dana yang akan diletakkan di dalam akaun Commodity Murabahah Deposit-I.

Ujarnya, dana tersebut bakal meningkatkan pembiayaan sehingga RM300 juta bagi syarikat bumiputera yang layak.

"Di bawah BEF yang diumumkan kerajaan, MTDC menguruskan dana sebanyak RM150 juta yang diamanahkan kerajaan melalui Unit Peneraju Agenda Bumiputera (Teraju), jadi dengan kerjasama kita pada hari ini ia dapat membantu syarikat terbabit untuk meningkatkan pembiayaan bagi mengembangkan perniagaan mereka," katanya selepas menandatangani perjanjian tersebut di sini hari ini.

Yang turut hadir, Ketua Pegawai Eksekutif MTDC, Datuk Nurhalim Yunus.

Sementara itu, Nurhalim berkata, sejak ditubuhkan pada 1992,

IslamicBank



**NORHALIM YUNUS (dua dari kanan) bertukar-tukar dokumen dengan Khairussaleh Ramli pada Majlis Menandatangani Perjanjian Kerjasama antara RHB Islamic dan MTDC di Kuala Lumpur, semalam. - UTUSAN/FARID JANUDIN**

MTDC telah membantu lebih 600 syarikat teknologi bumiputera mengembangkan perniagaan mereka.

"Di bawah program pembiayaan ini, syarikat-syarikat yang kita bantu telah berjaya merekodkan jualan sebanyak RM1.8 bilion, mewujudkan 250 pekerjaan baharu dan memfailkan lebih 500 hak harta intelek," katanya.

Ujarnya, MTDC akan terus komited membantu perusahaan ke-

cil dan sederhana (PKS) bumiputera dalam bidang teknologi untuk menjadi lebih inovatif sesuai dengan kehendak pasaran.

"Justeru, kami berbesar hati menjalinkan kerjasama dengan RHB Islamic bagi membantu PKS menjadi lebih maju dan berdaya saing," katanya.

Sementara itu, RHB Banking Group mengunjurkan pertumbuhan bagi segmen pembiayaannya sebanyak 10 peratus bagi tahun ini.

